
Vragen van de Raad 7 februari ’17 

Gemeentebelangen Rijswijk 

Geacht College, 

Op 18 oktober hebben de PVDA en Gemeentebelangen Rijswijk vragen gesteld rondom de 

afhandeling van de nadeelcompensatieregeling Haagweg. U heeft toen toegezegd deze afhandeling 

nog voor het nieuwe jaar te zullen afhandelen. Deze toezegging heeft u daarna nogmaals geuit. 

De vraag vanuit gemeentebelangen Rijswijk is nu of de aanvragen daadwerkelijk zijn afgehandeld en 

zo niet waarom deze nog niet zijn afgehandeld. 

Vervolgvraag indien zo niet: 

Graag willen wij een opgave van de contactmomenten tussen de aanvragers op deze 

nadeelcompensatieregeling en de gemeente c.q. vertegenwoordigers van de gemeente. Dusdanig 

dat wij een beeld kunnen krijgen van het proces en waar de wachtmomenten door zijn veroorzaakt. 

Wij hebben er geen bezwaar tegen dat de aanvragers geanonimiseerd worden. 


